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Enkel fråga till Hälso och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson

HSN avsatte vid sitt möte i januari 130 mkr till löneökningar för personal som jobbar 7-24.
Den ökade kostnaden skulle inte innebära några ökade kostnader för HSN utan beskrevs vara 
självfinansierande.
Har begärt ut siffror på förslaget och fått besked att det gäller 2507 personer där 1079 personer är 
undersköterskor.
Om man antar att alla förutom undersköterskorna är sjuksköterskor så blir kostnaden med sociala 
avgifter för 13 månader 112mkr.
Min fråga
Är Hälso och sjukvårdsnämndensordförande överens om summan och kan hon tänka sig använda den 
överskjutande delen av potten att justera andra snedsitsar,
exempelvis våra undersköterskelöner som är näst lägst i landet ? 
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